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Παρόντες:
Ο κ. Λάζαρος Λαζάρου Πρόεδρος
Ο κ. Χάρης Στυλιανίδης Μέλος
Η κ. Στάλα Αχιλλέως Μέλος
Ο κ. Μάρκος Φουτάς Μέλος
Ο κ. Ανδρέας Θεοδούλου Μέλος
Ο κ. Ανδρέας Φιλίππου Μέλος

Αττόντες:
Ο κ. Ανδρέας Λαζάρου Μέλος
Ο κ. Κυριάκος Φουτάς Μέλος
Ο κ. Κυριάκος Ψωματής Μέλος
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Παρακαθήμενοι:
Ο κ. Πέτρος Φουτάς Γραμματέας

Μέσα στα πλαίσια λήψης μέτρων αντιμετώπισης της πανδημίας η συνεδρία έγινε με
τηλεδιάσκεψη. Φυσική παρουσία στα γραφεία είχαν ο Πρόεδρος και ο Γραμματέας του
Κοινοτικού Συμβουλίου.
ΘΕΜΑΤΑ:

1.0.0. ΕΠΙΚΥΡΩΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ

Εγινε ανάγνωση των πρακτικών από τον Πρόεδρο και έγκρισή τους από τα παρόντα
μέλη.

2.0.0. ΠΡΟΣΦΟΡΕΣ

Το σώμα απασχόλησε εκ νέου το θέμα προκήρυξης προσφορών για παροχή
διευκολύνσεων.

Ο Γραμματέας ενημέρωσε ότι καμία απάντηση επί των ερωτημάτων μας δεν ήρθε
από την. Κ.Ε.Π. όπου είχαμε αποταθεί για διευκρινίσεις.

Ωστόσο από επαφές που είχε με συναδέλφους των άλλων Κοινοτήτων ή και Δήμων
φαίνεται ότι εφαρμόζουν την νομοθεσία ως έχει χωρίς την εισήγηση του Γ. Εισαγγελέα και
Γ. Ελεγκτή.

Από την συζήτηση που ακολούθησε διαφάνηκε ότι τα μέλη είχαν να επιλέξουν
μεταξύ της εισήγησης του Γ. Εισαγγελέα που στηρίζεται στην Αρχή της ίσης μεταχείρισης
και της εφαρμογής της υπάρχουσας νομοθεσίας.

Μετά από προβληματισμό η πλειοψηφία αποφάσισε να εφαρμόσει την νομοθεσία ως
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έχει και να:

• Ακυρώσει την προηγούμενη προκήρυξη λόγω της ασάφειας επί τούτου
•  Να επιστρέψει τους φακέλους προσφορών που υποβλήθηκαν χωρίς να ανοιχτούν
•  Να ετοιμάσει ξανά προκήρυξη με σαφή περιγραφή των προ απαιτούμενων
•  Να ορίσει ως ελάχιστο ύψος προσφοράς το ποσό των 3.000 ευρώ για κάθε σημείο

παροχής διευκολύνσεων.

3 0.0. ΔΗΜΟΣΙΟΙ ΧΩΡΟΙ ΣΤΑ0ΜΕΥΣΗΣ
Η συζήτηση του θέματος αναβάλλεται για την επόμενη συνεδρία καθώς τα μέλη που

θα έφερναν εισηγήσεις απουσίαζαν.
4.0.0. ΔΙΑΦΟΡΑ ΘΕΜΑΤΑ

Μέσα από την συζήτηση διαφόρων θεμάτων έγινε ενημέρωση αλλά και λήψη
αποφάσεων για τα ακόλουθα:

4.1. Να γίνει δεκτό το αίτημα του Σ.Λ.Π.Φ. για τοποθέτηση πινακίδας για τα
αποκαλυπτήρια του μνημείου Οκτωβριανών που έγιναν από τον Πρόεδρο της Κυπριακής
Δημοκρατίας Κον Νίκο Αναστασιάδη στις 23/10/2016.

4.2. Να γίνει δεκτή εισήγηση του Προέδρου για ανάδειξη του καλύτερου υπαλλήλου
του 2021 μεσα από την υπάρχουσα διαδικασία και σ' αυτόν να προσφερθεί δώρο
διανυκτέρευσης σε ξενοδοχείο ορεινών θέρετρων.

4.3. Να εγκρίνει εισήγηση του Γραμματέα για αποζημίωση ελαστικών σε κάτοικο της
Κοινότητας που έπαθε βλάβη λόγω λακκούβας σε δρόμο μετά την επιδιόρθωση βλάβης
ύδρευσης.

4.4. Μετά την ενημέρωση του Γραμματέα για τα προβλήματα του δρόμου τέρμα των
Αμπελώνων τα μέλη αναμένουν την παρέμβαση της Ε.Δ. ως Αρμόδιας Αρχής μια που ο
δρόμος είναι χωρητικός. Η συμμετοχή του Κ.Σ. με παρουσία του Τεχνικού Συμβούλου
θεωρείται δεδομένη.
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